

本 票
PROMISSORY NOTE

Code No. : 4330001

憑票准於_____無條件支付

For value received, the undersigned hereby promises to pay unconditionally on _____

金額(Amount): NTD 83,776

並約定遵守事項如下:

And agrees with the following :

一、此本票免除作成拒絕證書及票據法第 89 條之通知義務。

1. Protest procedure and notice under Article 89 of Negotiable Instruments Act is waived.

二、此本票之利息係自發票日起採固定利率，依年息 6%按月計付。

2. Interest is payable at the fixed rate of [6%] per annum from the issue date, and shall be paid on a monthly basis.

三、延滯違約金：自到期日起，按每日千分之二計息。

3. Deferral Penalty: a penalty at [0.2%] per annum shall be imposed on any unpaid amount from the due date.

四、付款地：花蓮縣。

4. Payment Address: New Taipei City, Taiwan R.O.C)

五、本本票以中華民國法律為準據法。

5. This promissory note shall be governed by the law of Republic of China.

發票人 Maker: BERNARDINO, ANALIZA GATERA (簽名 chop and signature)

護照號碼 Passport No. :

地址 Address :

日期 Date : 10-27-20

本人在簽立此本票時，已充份瞭解該本票內容，並瞭解未依約定付款時，該本票在中華民國境內，依中華民國法律所可能衍生的法律效果。

By the time I signed up this promissory note, I am fully understand the content of this promissory note, and also aware that if I don't refund money according to agreement, the by this promissory within the boundary of Republic of China, there will have related legal situation according to the law of Republic of China.

發票人 Maker: BERNARDINO, ANALIZA GATERA

見簽人 Witness: namo lca km.

票面金額交付:

Face Value of Promissory Note to be Delivered to :

或其指定人:

or other (Specified Person) :

背書人 Endorser : _____ (簽章 chop and signature)

地址 Address :

日期 Date :

註:本本票係以中文及英文作成，但中文與英文之內容不一致時，以中文為準

NB: This Promissory Note is in both Chinese and English. In the event of any discrepancy between the Chinese and English texts hereof, the Chinese version shall govern.

2017-07V